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RG.0012.03.2018 

 

Protokół Nr 3/18 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 21 grudnia 2018 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 804 a zakończyła o 1005. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonała Przewodnicząca Komisji Justyna Szwedo, 

która powitała przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad ( w chwili 

otwarcia posiedzenia na 5 Członków Komisji obecnych było 4 – brak radnej Marzeny 

Garbacz). Lista obecności znajduje się w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodnicząca Komisji Justyna Szwedo przedstawiła proponowany porządek obrad. 

Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i odczytywania. 

 

Ad. IV/1. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Statucie Gminy Radomyśl nad Sanem 

przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  – 4 głosy „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/2. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/294/14 Rady 

Gminy Radomyśl nad Sanem z dnia 25 czerwca 2014 roku w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na lata 2014-2020 przedstawiła 

Kierownik GOPS Magdalena Nowak – Wojtala.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  – 4 głosy „za”– 

jednogłośnie. 
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Ad. IV/3. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu 

udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w 

domu” na lata 2019 -  2023 przedstawiła Kierownik GOPS Magdalena Nowak – Wojtala.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  – 4 głosy „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/4. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia – schronisku dla osób bezdomnych przedstawiła 

Kierownik GOPS Magdalena Nowak – Wojtala.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  – 4 głosy „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/5. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przedłużenia terminu konsultacji społecznych 

dotyczących nadania nazw ulic w poszczególnych sołectwach w Gminie Radomyśl nad 

Sanem przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

Radny Edward Wermiński zaproponował, aby termin konsultacji przedłużyć do końca 

2018r. 

Natomiast Przewodnicząca Komisji Justyna Szwedo zgłosiła propozycję przedłużenia 

terminu konsultacji do końca stycznia 2019 roku. 

Za propozycją radnego Wermińskiego głosowało 2 radnych. 

Za propozycją radnej Justyny Szwedo głosowało 2 radnych. 

Komisja nie rozstrzygnęła terminu przedłużenia konsultacji społecznych. 

 

Ad. IV/6. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie utworzenia Dziennego Domu „Senior+” 

przedstawiła Kierownik GOPS Magdalena Nowak – Wojtala.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  – 4 głosy „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/7. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 

za pobyt w Dziennym Domu „Senior+” w Radomyślu nad Sanem przedstawiła Kierownik 

GOPS Magdalena Nowak – Wojtala.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  – 4 głosy „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/8. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

pomiędzy gminą a osobą fizyczną przedłożyła Z- ca Wójta Gminy Izabela Szałaj.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  – 4 głosy „za”– 

jednogłośnie. 
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Ad. IV/9. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy (Rzeczyca   Długa) przedłożyła Z- ca Wójta 

Gminy Izabela Szałaj.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  – 4 głosy „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/10. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości w drodze przetargu 

nieograniczonego stanowiącej własność Gminy (Antoniów) przedłożyła Z- ca Wójta 

Gminy Izabela Szałaj.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  – 4 głosy „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/11. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości w drodze przetargu 

nieograniczonego stanowiącej własność Gminy (Chwałowice) przedstawiła Z- ca Wójta 

Gminy Izabela Szałaj.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  – 4 głosy „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/12. 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy przedstawiła i 

omówiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska.  

Radny Edward Wermiński zaproponował utrzymać dotychczasowe stawki Wójta 

Gminy. 

W głosowaniu propozycja została przyjęta jednogłośnie – 4 głosy „za”. 

Stawki przedstawiają się następująco: 

1). Wynagrodzenie zasadnicze – 4700 zł. 

2). Dodatek funkcyjny – 1900 zł. 

3). Dodatek specjalny w wysokości 40% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego – 2640 zł. 

4). Dodatek za wieloletnią pracę 20% wynagrodzenia zasadniczego – 940 zł. 

 

Razem wynagrodzenie Wójta – 10.180 zł. 

 

Ad. IV/13. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2018 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  – 4 głosy „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/14. 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński poinformował, że na sesji Rady 

Gminy zostanie rozpatrzony jeszcze jeden projekt uchwały w sprawie zmiany składu 

osobowego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa Rady Gminy. 
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Zmiana będzie dotyczyła odwołania ze składu osobowego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Rolnictwa Rady Gminy radnego Rafała Czajkowskiego i powołanie 

w jego miejsce radnego Sylwestra Polanowskiego. 

 

Ad. V. 

Radna Justyna Szwedo, ze względu na interwencję mieszkańców z miejscowości od 

Woli Rzeczyckiej w kierunku Stalowej Woli, zapytała jak wygląda sytuacja z 

funkcjonowaniem linii ZMKS na terenie Gminy, czy kończy się umowa Gminy z tym 

przedsiębiorstwem. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że umowa z ZMKS kończy się z upływem z dniem 

31.12.2018 roku. 

Radna Justyna Szwedo zapytała więc czy umowa będzie przedłużona? 

Sekretarz Gminy Ewa Marynowska powiedziała, że obecnie nie zna szczegółów 

sprawy, a kwestia zawarcia kolejnej umowy będzie wiązało się zabezpieczeniem 

środków na ten cel. 

Radna Justyna Szwedo wystąpiła z wnioskiem, że w przypadku przedłużenia umowy 

to należałoby zmienić termin jazdy autobusu w godzinach popołudniowych do Woli 

Rzeczyckiej np. o godz. 15.20. 

 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

 

            Przewodnicząca Komisji 

 

                            Justyna Szwedo 

 

 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

Piotr Chodur 

 

 
 

 

 


